
1-15/2008. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. november
28-án  (péntek)  14  órai  kezdettel  megtartott  közmeghallgatással
egybekötött rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Barnáné  dr.
Jámbor Dominika, Franzné Lakner Éva, Halblönder József,
Kern  István,  Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,
Szurokné Gauder Ágota képviselők (9 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Havasi Sándorné BKTT tagintézmény
vezető,  Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény
vezető, Horváth Éva, Racsmány János köztisztviselő,
a lakosság részéről 2 fő érdeklődő. 

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Zámbó András képviselő (1 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  9  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Kern István képviselőt, amely javaslattal a
Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. A bejelentéseknél javasolja tárgyalni
Orlovácz  Lilla  védőnő  kérelmét,  a  Kossuth  és  Damjanich  utcai  útépítés
pályázatát, valamint a Volkswagen Crafter 50 busz finanszírozását.



 Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

101/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2008. november 28-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester

2./ Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2008. évi költségvetésének 
     I-III. negyedévi végrehajtásáról.
      Előadó: Halász István polgármester

3./ Kunbaja község Önkormányzatának 2009. évi költségvetési koncepciójának  
     előterjesztése.
     Előadó: Halász István polgármester

4./ A helyi önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel kapcsolatos 
     egyszeri költségvetési támogatás igénylése.
     Előadó: Halász István polgármester

5./ 2007. évi zárszámadásról szóló rendelet módosítása
     Előadó: Szép Katalin jegyző
 
6./ Európai Uniós EMVA pályázat elkészítése és benyújtása (játszótér)
     Előadó: Halász István polgármester

7./ Bejelentések.    
     a.) Bácsalmás és Vidéke Tűzoltó Köztestület kérelme.
     b.) Orlovácz Lilla védőnő kérelme.
     c.) Kunbaja Kossuth utca és Damjanich utcai útépítési pályázat benyújtása.
     d.) Volkswagen Crafter 50 busz finanszírozása

8./ Egyebek.
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E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester
     
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatosan hozzászólás,
észrevétel  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

102/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2008. évi költségvetésének 
     I-III. negyedévi végrehajtásáról.
     Előadó: Halász István polgármester

    (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Kovács Mihály képviselő: A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság az Önkormányzat
és Intézményei 2008. évi költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról szóló
beszámolót megtárgyalta. A Bizottság a beszámolóval kapcsolatban a következő
észrevételeket tette:
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- a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulással  pénzügyi  egyeztetést
javasolnak,  mert  nem látják tisztán az önkormányzat  által  átadott  pénz
útját,

- a  telefon  és  internet  szolgáltatás  felülvizsgálata  szükséges,  olcsóbb
megoldást javasolnak, egy kedvezőbb díjcsomag igénybevétele útján,

- a Bizottság javasolja a magas belföldi kiküldetés felülvizsgálatát is.
A beszámolót a Bizottság javasolja elfogadásra.

Halász  István  polgármester: A  Bácsalmási  Kistérségi  Többcélú  Társulásnál
óriási  munkabéreket  fizetnek  ki.  A  polgármesterek  ez  ügyben  hamarosan
megbeszélést tartanak. A BKTT 2 dolgozójának kiemelt fizetésére 14 millió Ft
megy el.  Ezen kívül a vezető a városnál  másodállásban is  dolgozik.  Minden
polgármester fel van háborodva ezen. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A helyiségek bérleti díja is magas. 

Halász István polgármester: A Kistérségi  Társulás dolgozóit  szeretné kihozni
Kunbajára. A decemberi bácsalmási választás után lépéseket tesznek ez ügyben.

Baricz  László  képviselő: Egyetért  az  elhangzottakkal.  A  kistérség
polgármestereinek 1-1 szavazata van.  

Halász István polgármester: A telefon és internet használat kérdése megoldott,
olcsóbb díjcsomagot vesz igénybe az önkormányzat.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  kiadásoknál  a  nem  rendszeres
juttatások  miből  tevődnek  össze?  A  hajtó  és  kenőanyag  beszerzés  mely
járművekre vonatkozik? Az előző évi pénzmaradvány visszafizetése mit takar? 

Horváth  Éva: A  nem  rendszeres  juttatások  a  kereset  kiegészítésekből,
pótlékokból, végkielégítésekből, napidíjakból stb. állnak. A hajtó és kenőanyag
a 2 TOYOTA, a traktor, az autóbusz, a fűnyírók üzemeltetésére kell. Az előző
évi pénzmaradvány visszafizetés az ÖNHIKI előleg visszafizetését,  normatíva
visszafizetést stb.

Baricz László képviselő: A hiteleknél 76.082 /eFt szerepel, a teljesítés 29 millió
Ft. Ez mit jelent?

Horváth Éva: A működési forráshiányt is hitelként terveztük. Márciusban fog ez
a helyére kerülni.

Baricz  László  képviselő: Ha  ez  a  tendencia  fennmarad,  csökkenni  fog  a
hitelállomány?
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Kovács Mihály képviselő: A magasak a hajtó és kenőanyag költségek, pedig a
traktor úgy szállítja el a lakosság által az utcára kitett falevelet, hogy több utcát
összevárnak. 

Halász István polgármester: Ma már nem fordul elő olyan eset, hogy a buszt
ingyen használják. Mindenkinek fizetni kell a busz használatáért.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Egyetért azzal a felvetéssel,  hogy a
Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás költségvetését tételesen átnézzék.
A rendszeres szociális segélyezésre megoldást kell találni, mert nagy teher az
önkormányzatnak.  Az  emberek  elszoknak  ezzel  a  munkától.  Sajnos  az
ombudsman  nem  támogatta,  hogy  ezek  az  emberek  munkát  végezzenek  a
segélyért.

Halász  István  polgármester: A  monokiak  rendeletét  minden  képviselőnek
megküldte  tanulmányozásra.  Hasonló  elképzelései  vannak  Kunbajára
vonatkozóan.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: Ezen a területen is szigorítani  kell.
Valamilyen munkát végezzenek.

Franzné Lakner  Éva képviselő: A Kormány ezt  a  kérdést  meg fogja  oldani.
Kunbaján valószínűleg kevesen maradhatnak benne ebben a körben. A tervek
szerint segélyben csak azok részesülhetnek, akik 3 vagy több gyermeket egyedül
nevelnek,  egészségi  állapotuk  miatt  munkavégzésre  alkalmatlanok,  az  50.
életévüket  betöltöttek.  A  többiek  közfoglalkoztatási  támogatásban  fognak
részesülni. Ez azt jelenti, hogy ha az önkormányzatok és a kistérségek tudnak
majd munkát biztosítani, akkor ők 6 órában, minimálbérért fognak közmunkát
végezni.  Amikor nincs közfoglalkoztatás,  akkor közfoglalkoztatási  támogatást
kapnak, aminek fix összege lesz, ami a mindenkori öregségi nyugdíjminimum
összegével lesz egyenlő.

Halász  István  polgármester: A  segélyezettek  közül  1-2  ember  külföldre  jár
dolgozni, itt pedig felveszi a segélyt.

Baricz  László  képviselő: Egyetért  az  elképzeléssel,  munkáért  kapjanak  az
emberek segélyt.

Szabóné  Hebők  Anikó képviselő: Örül,  hogy a  Kormány végre  felismerte  a
helyzet tarthatatlanságát.
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Kern  István  képviselő: A  faluban  lenne  annyi  munka,  hogy  néhány  embert
tudjanak foglalkoztatni.

Halász István polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja el az
Önkormányzat  és  Intézményei  2008.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedévi
végrehajtásáról szóló beszámolót.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

103/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az Önkormányzat és 
Intézményei 2008. évi költségvetésének 
I-III. negyedévi végrehajtásáról.

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  2008.  I-III.
negyedévi gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja és tudomásul veszi.

2./  A  Képviselő-testület  felhívja  az  intézményvezetők  figyelmét  az  ésszerű,
takarékos gazdálkodásra.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Kunbaja község Önkormányzatának 2009. évi költségvetési 
     koncepciójának  előterjesztése.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Kovács Mihály képviselő: A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság Kunbaja Község
Önkormányzatának  2009.  évi  költségvetési  koncepcióját  megtárgyalta.
Megállapította,  hogy  nehéz  gazdasági  év  következik.  A  bevételek  növelése
érdekében a Bizottság következő javaslatokat teszi:

- Az önkormányzat törekedjen a hátralékok behajtására.
- Javasolja,  hogy  a  térítési  díjak,  mezőőri  járulék,  haszonbérleti  díjak

kerüljenek felülvizsgálásra.
- Javasolják a szociális segélyezés megszigorítását.
- Alkalmazza az önkormányzat azt a gyakorlatot, hogy munka ellenében ad

segélyt.
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- A helyi iparűzési adó bevezetését javasolják úgy, hogy ez a vállalkozókat
ne sújtsa.

Horváth  Éva: Az iparűzési  adó  kompenzációját  a  vállalkozókra  vonatkozóan
később dolgozzák ki.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ide teljesen kidolgozott anyag kellene.
Az  iparűzési  adó  az  adóerő  képességnél  jelentene  valamit.  Az  ÖNHIKI
biztosabb  pénz  az  önkormányzat  részére,  mint  az  iparűzési  adó,  mert  az
iparűzési adó nem biztos, hogy befolyik. A vállalkozókat sok minden sújtja, nem
lehet kigazdálkodni ennyi fajta költséget.
Kerüljön egy előterjesztés a Képviselő-testület elé, úgy el lehet gondolkodni az
iparűzési adó bevezetésén.
Ez a koncepció a fő irányvonalakat határozza meg, ez a tervezet szintjén van.

Baricz László képviselő: A koncepció szerint a munkanélküliek foglalkoztatása
továbbra is közfoglalkoztatás lesz. Ezzel kapcsolatos javaslata: dolgozzanak ki
olyan  közfoglalkoztatási  koncepciót,  amely  felkészül  a  jövő  évi
közfoglalkoztatásra.  Próbáljanak  meg  értéket  teremteni.  Javaslata  olyan
koncepció,  amelyben  érték  teremtődik,  vagy  nonprofit  szervezet  létrehozása,
amibe be lehet ezt vinni. A munkamorál, a munka becsületének helyreállítása is
szükséges. Nem igazán van ázsiója a munkának.

Franzné Lakner Éva képviselő: Javasolja, hogy várják meg a törvényt, ami ezt a
helyzetet megoldja.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: A következő év még nehezebb lesz, mint az
idei.

Halblönder József képviselő: November 30-ával lejárnak a közfoglalkoztatásúak
szerződései.  Az  év  hátralévő  időszakában  még  lehetnek  olyan  munkák  (pl.
hóeltakarítás stb.) amit valahogy meg kell oldani.

Halász István polgármester: Ez megoldott, a Kistérségtől kapnak embereket.

Kern István képviselő: Milyen munkákat tudnak addig adni?

Halász István polgármester: Takarítási munkák vannak jelenleg.

Baricz László képviselő: Üljenek össze kész anyag kerüljön a Képviselő-testület
elé.
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Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Nem  először  tárgyalnának  a
foglalkoztatásról.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  Kunbaja
község  Önkormányzatának  2009.  évi  költségvetési  koncepciójáról  szóló
előterjesztést az elhangzott javaslatokkal együtt fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

104/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja község Önkormányzatának 2009. évi 
költségvetési koncepciójának  előterjesztése.

Kunbaja község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat
2009. évi költségvetési koncepcióját - mint a költségvetés kidolgozásának
alapját - az alábbiak szerint elfogadja:

1. A működési bevételek és kiadások – felhalmozási bevétel felhasználása
nélküli  –  egyensúlyának  megteremtésére  az  elsődleges  cél.  A
költségvetési  terv  összeállításánál  alapvető  szempont  a  pénzügyi
egyensúly  megteremtése. A  költségvetést  a  ténylegesen  szükséges
összegek  alapján  kell  elkészíteni.  A  tervezés  során  feltárt  bevételi
többleteket,  illetve kiadási  megtakarításokat  a  hiány csökkentésére  kell
fordítani.

2. Törekedni  kell  a  takarékos  gazdálkodásra,  különösen nagy gondot  kell
fordítani  a  legnagyobb  összeget  kitevő  személyi  jellegű  kiadások
jogszabályi előírásoknak megfelelő tervezésére.  A költségvetés készítése
során  a  személyi  juttatások  és  a  munkáltatói  kötelezettségek
megállapításánál  az  államháztartás  működési  rendjéről  szóló  217/1998.
(XII.30.) Kormány rendelet 58-59 §-ban rögzített  tervezési  elveket kell
figyelembe venni.

3. A dologi kiadások vonatkozásában a tervezés során az előirányzatokat 
úgy kell kialakítani, hogy intézményrendszer kiegyensúlyozottan és 
biztonságosan működjön.

4. A felújításokra és felhalmozási kiadásokra tervezett összegek működési
kiadásra  nem  csoportosíthatók  át.  Felhalmozás  célú  bevételek  csak
felhalmozási kiadásokra fordíthatók.
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5. Az  adókintlévőségek  csökkentése  érdekében  tovább  kell  folytatni  a
szigorú végrehajtási tevékenységet.    

A Képviselő-testület utasítja a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a költségvetési
egyeztető tárgyalások lebonyolításáról.

Felelős: Halász István polgármester 
         Szép Katalin jegyző

Határidő: 2009. január 31.

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ A helyi önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel kapcsolatos 
     egyszeri költségvetési támogatás igénylése.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Miután  a  napirenddel  kapcsolatban  hozzászólás,
észrevétel  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  helyi
önkormányzatok  létszámcsökkentési  döntéseivel  kapcsolatos  egyszeri
költségvetési támogatás igénylésével kapcsolatban hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

105/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
A helyi önkormányzatok létszámcsökkentési
döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési
támogatás igénylése

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselőtestülete – figyelemmel a 15/2008.
(III.27.) ÖTM. rendeletre– úgy határozott, hogy az önkormányzat költségvetési
szerveinél (tehát nem csak a 2008-ban megszűnő álláshelyeken) a meglévő üres
álláshelyeken, az előreláthatólag megüresedő álláshelyeken vagy a tervezett új
álláshelyeken,  illetve  szervezeti  változás,  feladatátadás  következtében  az
önkormányzat  fenntartói  körén  kívüli  munkáltatónál  a  létszámcsökkentéssel
érintett  álláshelyeken  foglalkoztatottak  –  munkaviszonyban  töltött  ideje
folyamatosságának megszakítása nélküli – foglalkoztatására nincs lehetőség.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester
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Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ 2007. évi zárszámadásról szóló rendelet módosítása
     Előadó: Szép Katalin jegyző
 
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép Katalin jegyző: A beszámoló mellékletét képező vagyonkimutatás tagolása
megváltozott. A közigazgatási hivatal jelzéssel élt önkormányzatunk felé, hogy
a becsatolt melléklet tartalma nem egyezik meg az új vagyonkimutatással, ezért
szükséges a melléklet cseréje.

Kovács  Mihály  képviselő: A  Pénzügyi  és  Fejlesztési  Bizottság  a  2007.  évi
zárszámadásról szóló előterjesztést a rendelet-tervezettel együtt megtárgyalta, és
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Halász  István polgármester: Javasolja,  hogy a  Képviselő-testület  a  2007.  évi
költségvetés végrehajtásáról szóló 2/2008.(V.14.) számú rendelet módosításáról
szóló rendelet-tervezetet fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  9  „igen”  szavazattal,  ellenvélemény  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

6/2008.(XI.28.) 
A 2007. évi költségvetés végrehajtásáról 
szóló 2/2008.(V.14.) számú rendelet 
módosításáról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Halász  István  polgármester: Megállapította,  hogy  Kunbaja  község
Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megalkotta  Kunbaja  község
Önkormányzat  Képviselő-testületének  6/2008.(XI.28.)  rendeletét  a  2007.  évi
költségvetés végrehajtásáról szóló 2/2008.(V.14.) rendelet módosításáról.
A rendelet kihirdetésre került 2008. november 28-án.

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
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 6./ Európai Uniós EMVA pályázat elkészítése és benyújtása (játszótér)
      Előadó: Halász István polgármester

      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Racsmány János köztisztviselő: A közparkban a játszótéri eszközök cseréjéhez
és  az  óvodai  játszótér  cseréjéhez  önerő  nem  szükséges.  Az  önkormányzat
kiadása kb. 50.000 Ft lesz, a játszóterek bekerülési költsége kb. 25 millió Ft.

Halász  István  polgármester: Javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  pályázat
benyújtását.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

106/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Európai Uniós EMVA pályázat elkészítése és 
benyújtása kültéri, közcélú feladatokat ellátó 
játszóterek kialakítására, meglévők korszerűsítésére, 
a játszótéri eszközök biztonságáról szóló
78/2003.(XI.27.) GKM rendeletnek megfelelően

Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz arról, hogy
a  „Földművelésügyi  és  Vidékfejlesztési  Miniszter  135/2008.(X.18.)  FVM
rendelete az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a falumegújításra
és  -fejlesztésre  igénybe  vehető  támogatások  részletes  feltételeiről”  szóló
rendeletnek  megfelelően  pályázatot  nyújt  be  a  következő  helyrajzi  számú
ingatlanokon az EU szabványoknak megfelelő játszóterek kialakítására illetve
szabványosítására.
Egyben  felkéri  a  Polgármestert  a  projekttel  kapcsolatos  szerződések
megkötésére és a fejlesztés előrehaladásáról való beszámolásra.
Hrsz. 965
Hrsz. 966
Hrsz. 178

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
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7./ Bejelentések.    

a.) Bácsalmás és Vidéke Tűzoltó Köztestület kérelme.
     Előadó: Halász István polgármester
    (Írásos kérelem mellékelve!)

Halász István polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Bácsalmás és
Vidéke  Tűzoltó  Köztestületnek  a  digitális  térkép  beszerzéséhez  30.000,-  Ft
támogatást nyújtson.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

107/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Bácsalmás és Vidéke Tűzoltó Köztestület kérelme.

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bácsalmás és Vidéke
Tűzoltó Köztestületet  digitális térkép beszerzéséhez 30.000,- Ft támogatásban
részesíti.
A kifizetés átutalással történik a 2008. évi költségvetési tartalék terhére.
A  Képviselő-testület  kéri  polgármester  urat,  hogy  a  kifizetéssel  kapcsolatos
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

b.) Orlovácz Lilla védőnő kérelme.
     Előadó: Halász István polgármester

Szép Katalin jegyző: A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság is tárgyalta a védőnő
kérelmét.  Felkéri  Kovács  Mihályt,  a  Bizottság  elnökét,  hogy  ismertesse  a
Bizottság döntését.

Kovács  Mihály  képviselő: A  Pénzügyi  Bizottság  a  kérelemmel  kapcsolatos
döntése: javasolják, hogy a pénzügy dolgozza ki, mibe kerül a védőnői szolgálat
működtetése. Döntés előtt szeretnék látni a pénzügyi oldalát ennek.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Meg  kell  nézni  a  bevételi  oldalt,
elegendő-e a kiadásokra. Ki kell ezt dolgozni.
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Baricz  László  képviselő: Szimpatikusnak  tartja  a  levélben  leírtakat.
Válaszoljanak a védőnőnek, hogy mikor döntenek a kérelméről.

Halász István polgármester: Az elhangzottakat egyetért és javasolja a Pénzügyi
Bizottság által elhangzottak elfogadását.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

108/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Orlovácz Lilla védőnő kérelme.

A Képviselő-testület a védőnő kérelmét megtárgyalta. 
A  Pénzügyi  Bizottság  javaslatát  figyelembe  véve  a  Képviselő-testület  kéri  a
pénzügyi dolgozókat, dolgozzák ki, mibe kerül a védőnői szolgálat működtetése.
A Képviselő-testület a következő testületi ülésen a kérelemben foglaltakat újra
tárgyalja.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester

   Pénzügy dolgozói

c.) Kunbaja Kossuth utca és Damjanich utcai útépítési pályázat benyújtása.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Racsmány  János  köztisztviselő: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy  az
előterjesztésben  szereplő  számadatok  változtak.  Ezután  ismertette  a  helyes
számadatokat, amelyek a következők:
Saját forrás: 5.489.300,- Ft
Támogatásból igényelt összeg:         49.403.695,- Ft
Bruttó bekerülési költség:         54.892.995,- Ft

Halász István polgármester: Újabb pályázati  lehetőség nyílt  útépítési pályázat
benyújtására. Jövőre a BM önerő alapra is lehet majd pályázni.  Nem először
pályáznak a Kossuth és Damjanich utcai útépítésére. Kéri a Képviselő-testületet,
hogy döntsön a pályázat benyújtásáról.

Baricz  László  képviselő: December  3-án  be  kell  adni  a  pályázatot.  Most
kifejezetten a hátrányos helyzetű kistérségeknek van lehetősége pályázni.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

109/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Kossuth utca és Damjanich utcai
útépítési pályázat benyújtása.

Kunbaja község Képviselőtestülete úgy határozott, hogy pályázatot nyújt be a
Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett „Önkormányzati és
állami  tulajdonú  belterületi,  valamint  önkormányzati  külterületi  közutak
fejlesztése” című pályázati felhívásra.

Pályázat célja: belterületi úthálózat fejlesztése. 
A fejlesztés megvalósítási helye: 6435 Kunbaja belterület hrsz: 245; 287; 477.

A tárgyban szereplő fejlesztés forrásösszetétele:

Saját forrás: 5.489.300,- Ft
Támogatásból igényelt összeg:         49.403.695,- Ft
Bruttó bekerülési költség:         54.892.995,- Ft

A Képviselőtestület a 2009. évi saját forrás összegét a 2009. évi költségvetési
rendeletében biztosítja.
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására.

Határidő: 2008. december 3.
Felelős: Halász István polgármester

d.) Volkswagen Crafter 50 busz finanszírozása
      Előadó: Halász István polgármester

      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: Kéri az ügyben a név szerinti szavazást.

Szép  Katalin  jegyző: Kéri  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  vegyék
figyelembe az elhangzottakat, és támogassák a hitel felvételét. 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az SZMSZ szerint hitelfelvétel esetén
név szerinti szavazást kell tartani.
Ezután  ismerteti  a  név  szerinti  szavazás  szabályait.  Név  szerinti  szavazás
alkalmával a jegyző a névsor alapján minden képviselőt személy szerint szólít,
és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás) a névsorban rögzíti. A
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szavazás  végén a  képviselő nyilatkozatát  aláírásával  hitelesíti.  A név szerinti
szavazásnál  a polgármester  (alpolgármester)  utolsónak szavaz.  A név szerinti
szavazást  mindig  külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön  hitelesített
névsort a jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-15/2/2008. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  9  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

110/2008.(XI.28.) öh.  H a t á r o z a t
Volkswagen Crafter 50 busz finanszírozása

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés alapján
az alábbiak szerint határozott.

A Képviselő-testület  13.024.800,-  Ft  hitelt  vesz fel  a Porsche Bank Zrt-től  a
Volkswagen Crafter 50 busz finanszírozására a bank által meghirdetett akciós
HUF/FVM803 tarifaszámú hitelkonstrukció szerint.

A felvett hitel és annak járuléka biztosítéka a beszerzett busz legyen.

A Képviselő-testület vállalja, hogy a hitelt az elnyert támogatási összegből és a
fejlesztésre fordítható saját bevételekből fizeti vissza.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a hitelszerződés
aláírására.

Határidő: a szerződések aláírására 2008. december 10.
      egyéb intézkedéseknél: folyamatos

Felelős: Halász István polgármester

N y o l c a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

8./ Egyebek.

Kovács Mihály képviselő: Sok a kóbor kutya az utcákon, intézkedni kellene ez
ügyben.
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Szép Katalin jegyző: Jönnek bejelentések a kóbor kutyákkal kapcsolatban, de a
bejelentő nem tudja, hogy kié a kutya, így szabálysértési  eljárást sem tudnak
indítani a kutyák gazdája ellen.

Halász  István  polgármester: Az  iskolához  és  az  óvodához  az  úttestre
gyalogátkelőhelyet kellene felfesteni.

Racsmány  János  köztisztviselő: A  KPM-nél  érdeklődött  a  gyalogátkelőhely
kérdésében.  Az idei  keretükbe nem fér  már  bele  ez a  költség,  a  kunfehértói
útépítőkkel kell a kapcsolatot felvenni.

Kovács  Mihály  képviselő: Mekkora  összegbe  kerülne  a  temető  kapujához
világítást szerelni? Halottak napján a polgárőrök világítottak a temetőnél, mert
olyan sötét volt.

Baricz László képviselő: Viharlámpát, vagy karbidlámpát kellene kihelyezni.

Racsmány János köztisztviselő: Ha a ravatalozó felújítására lesz pályázat, akkor
annak keretein belül ezt a kérdést is meg lehet oldani.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: A kézimunka szakkörnek kiállítása lesz
decemberben. Erre az alkalomra szükség lenne paravánokra.

Baricz László képviselő: Kérjenek kölcsön Bácsalmásról paravánokat.

Halász  István  polgármester: Keressenek  megoldást  rá,  Racsmány  János
készíttesse el a szükséges paravánokat a kiállításra.

Baricz László képviselő: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy az UMVP-s?
pályázatok  beadási  határidejét  január  10-ig  meghosszabbították.  Szeretné,  ha
elgondolkodnának a pályázatok beadásán.

Racsmány János köztisztviselő: A művelődési ház tetőszerkezetének felújítására
kellene pályázatot benyújtani.

Baricz  László  képviselő: Az  önkormányzat  3  pályázati  kérelmet  is  beadhat.
Mérlegelni kell. A játszótér pályázat beadásáról már döntöttek.
Kunbaja kiemelt részt képvisel a programban a vállalkozói övezet miatt.

Szűcs Zoltánné: A műúton sok a törött üveg. Valamit tenni kellene ez ügyben.

Halász István polgármester: A discoba járó fiatalok törik össze az üvegeket.
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Kern István képviselő: Falugyűlés mikor lesz?

Halász István polgármester: Most van, meghirdették a közmeghallgatást.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1515 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Kern István
képviselő
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